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Des de Riells del Fa.i 
Malgrat tot. eis dies van passant, uns més bons, altres 

mes dolents, uns fent critiques d'això 1 d'aliò, altres fent 
festes i festetes, on hi predomina el bon humor, la bona 
companyonia. Han passat les festes de Nadal, Cap d'Any, 
Reis, i ja som altra vegada a la normalitat de sempre, al tre-
ball, a les escoles, a les coses de cada dia. 

No podem deixar de consignar, dones va ésser un éxit, la 
celebració de la Missa del Gal! a Riells, amb l'assisténcia, 
com ja déiem al número passat de RONSANA, de l'Orfeó de 
Sants, que va cantar la missa, i al final un concert per unes 
veus angelicals, que varen donar tot el relleu a i'Església. 
Encara per acabar, repartiment de coca i torrons com és tra-
dicional en aquesta nit, amb porrons de vi bo que passaven 
de má en má amb tota l'alegrla. Potser la nostra Esglésla 
Parroquial, no s'havia vist mai tan plena i concorreguda. 

La festa del Nadal també es va veure animada pels pesse-
bres que cada any queden a dalt el Chor, eis quais foren 
visitats per un bon nombre de visitants, el mateix que el 
que fa la nostra Associació de Pessebristes a la mateixa 
església, que és l'admiració del poblé i el nostre orgull, 
dones és un grandios diorama on hi ressalten les pedres 
tosques deis nostres voltants. 

Tenim de parlar de la Festa de Reis, organitzada aquest 
any per la Comissió de Festes riellenca, amb coHaboració 
amb el nostre Ajuntament. Uns Reís que feien molta «tropa» 
amb eis seus respectius patges, que reberen les cartes de 
la nostra mainada. Repartiment de contes i caramels, 
sortelg de jogulnes entre les cartes 1 després, tots, en sortir 
de Can Sabater, feren cap a Can Trave, on tingueren també 
una gran recepció, repetint altra vegada els repartiments de 
caramels i joguines. Realment, eis nostres petits, ho cele-
braren al final amb una gran xocolatada, a la quai feren ho-
nor, dones hi haqué coca i xocolata a desdir, fins que tots 
estigueren ben tips i satisfets. 

Tot això dona bo, és réconfortant, i fa venir ganes de fer 
coses, que el pöble estigui content, i no veure males cares 
i mal humor. 

Les bones noves continúen: hem vist que des de la parada 
de l'autobus, fins a la Plaça de Riells, maquines, pales i ho-
mes estan trebaliant. Hem parlat amb el Sr. Pere Oliveras, 
el nostre Tinent Alcalde, i sembla ser, que amb la coHabo-
ració deis veïns d'aouell tros, quedara asfaltat el carrer Sa-
grerà i la Plaça. Tots hi posen el coli, tots tenen ganes que 
a Riells es comenci, per un cantó o altre, a urbanitzar. Vis-
ca!! Li hem preguntat perqué no es continua fins a les Es-
coles, tal com estava projectat, diu que és que hi ha aigú 
que encara no collabora... Pot ser això? No volem posar ma-
ranya..., però sí que, entre tots, tenim de fer-ho tot; si Déu 
vol, ja ho anirem arreglant. 

Quan escrivim aquesta crònica, avui dia 23 de gener, en-
cara resonen pels aires de Riells les refilades de la tenora 
de la Cobla «La Principal de Granollers», fent dansar, pri-
mer a les Colles Sardanistes de Santa Perpétua i després 
tot el pöble, aplegat a la Plaça de Riells, amb una anella 
grandiosa de sardana. 

S í , s'ha célébrât la Festa Major d'Hivern, Sant Vicenç, 
Patró de Riells, el dia 22 de gener. Diumenge aquest any. 

LIegim en el programa, perfectament éditât per la CAIXA 
D'ESTALVIS DE CATALUNYA, de Bigues î Riells: 

Partit de Baló a Mà, entre La Roca i Riells. Guanyaren eis 
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Infantil a la quitxalla, amb jocs, obsequis i régals 

riellencs per una diferència molt notable, els nostres vailets 
comencen a fer por als altres equips de Baló a Mà. 

Partit de Tenis de taula entre l'Esportiu de Riells i el 
Club Natació Montjuïc. 

Missa a la Parroquia, amb cant dels Goigs a Sant Vicenç. 

Festival 
per a tots, 

Exhibició per les Colles Sardanistes de Sta. Perpètua, 
acompanyades per la Cobla «La Principal de Granollers.. 
Això va coincidir amb la inauguració per les Autoritats del 
paviment de la Plaça de Riells, cosa que va donar gran re-
lleu a la festa. Eis nois i noies de Sta. Perpètua van demos-
trar com es punteja la sardana, vestits tots iguals, molts 
dansaires, molt bonics i molt alegres, es feren aplaudir per 
tot el pöble amb molta simpatia. Repartiment per a tothom 
de caramels, dolços de xocolata, cedits per la casa Nestle, 
mùsica i molta alegria. 

A la Sala de Can Sabater. a la tarda, gran ball pel conjunt 
Brotes de Sabadell, rifa d'una magnifica panera olena a des-
dir i donada per les botigues i bars de Riells: el que la va 
treure devia disfrutar, dones hi havia, des d'un pernii fins a 
licors de tota mena, botifarres, galetes, conserves, etc., etc. 

Cal fer constar, segons hem pogut sapiguer, que aquesta 
Festa Major ha estât possible gràcies a la magnifica coHa-
boració i unió de tots els Clubs i Associacions de Riells, 
apart de l'aportació desinteressada d'alguns veins I propieta-
ris, de l'AJuntament i de tot el poblé de Riells. 

Pensem que les nostres autoritats que assistiren a la 
festa. quedaren ben complagudes de veure la unió, l'alegria 
i la bona disposició de tot el poblé. 

Hem llegit, anunciat pel pöble, que el proper dia 28 de 
gener, tindrà Hoc l'Assemblea anual de l'Associacio de Veïns 
i Propietaris «GERMANOR» de Riells del Fai. Si hi som a 
temps en el «Ronsana» d'aquest mes, ja posarem la crònica 
del que hagi passat. Sembla ser que eis veïns i propietaris 
volen parlar de continuar la pavimentació dels carrers. De-
vem dir que, el que hi ha ja pavimentat, ha estât gràcies a 
l'aportació dels veïns i de l'Ajuntament. 

Efectivament, hem tingut temps encara de donar compte 
de l'Assemblea de l'Associacio de Veïns i Propietaris «GER-
MANOR» de Riells. Hem pogut assistir-hi. Unes seixanîa 
persones-socis, dels 110 que diu que son. Es va celebrar 
amb una correcció magnífica, i encara que d'una manera es-
quemática, voldríem donar unes quantes noves dels acoras 
que es varen prendre. 

Després d'un discurset d'obertura de sessió del President 
Sr. Pujol, que els reunits varen aplaudir, va prendre la pa-
raula el secretan. Sr. Capdevila, qui donà compte de les 
gestions fetes per la Junta des de l'anterior assemblea; va 
llegir un munt de cartes dirigides moites d'elles a TAjunta-
ment del Municipi, posant en relleu algunes de les deficien-
cies del pöble, i les respostes del Sr. Alcalde, en les que 
promet posar remei a moites de les coses que l'Associacio, 
en nom dels associats, demana. 

Es va parlar de la segregado dels dos pobles: dos nuclis 
Urbans, dues parròquies, per qué no dos Municiois? Ei be-
cretari, amb molta prudència, va suggerir la presència de 
persona entesa en la qüestió, per tal de veure eis pros i 
contra de la cosa. 

En general el pöble no veu amb gaire bons ulls, la instai-
lacló d'un nou cementiri Municipal Huny de Riells, P®""® 
fets són eis fets. eis cementiris Parroquials actuals, tant oe 
Bigues com de Riells. no tenen cabuda per més difunts, i a 
més estan dins del ease urbà de la població. Què passara^ 
Pensem que de moment, i mentre el Cementiri Municipanno 
estigui acabat, encara n'hi ha per dies; així és que, caima 
riellencs... 
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